
 

Referat fra brugerrådsmøde i Holbæk Sportsby d. 14.11.24 

Referent: Ole Colberg 

 

 

Deltagende foreninger 

Holbæk Bold- og Idrætsforening 

Holbæk Seniormotion 

Holbæk Svømmeklub 

Holbæk Padelklub 

Holbæk Basketklub 

Fremad Holbæk (atletik) 

Badminton i dagtimerne 

Holbæk Badmintonklub 

Holbæk Perledykkerklub 

Holbæk Racketlon + Holbæk Squash 

Holbæk Petanqueklub 

 

Øvrige 

Thomas Nielsen og Bente Maria Kløvgaard, Holbæk Sportsby 

Nikolaj Stokholm fra Fonden Holbæk Sportsby 

Repræsentanter fra DGI 

 

Afbud fra Michael Simonsen fra halinspektørforeningen 

Afbud fra Holbæk kommune 

 

 

 



 

 

Programmet: 

 

1. 

Kort repræsentation af de fremmødte (20 pers.) 

2.  

Udgik grundet afbud fra Michael Simonsen 

3. 

Direktør Thomas Nielsen 

Kommunen har meldt forfald til dagens møde. Generelt er der for tiden mange ændringer i 
Holbæk kommune i forhold til ”vores område”.  Brian Ahlquist er fratrådt sin stilling, og den 
nye organisation er endnu ikke implementeret. Desuden er der også skiftet ud politisk, i og 
med Ole Hansen ikke længere er formand for Kultur og Fritid.  

Det ligner et 0 regnskab, men der er udfordringer i det kommende år, hvor tilskud til planlagt 
vedligehold falder fra kr. 3.500.000 til kr. 1.000.000, hvilket gør det svært at få tingene til at 
hænge sammen. Der forsøges dialog med kommunen, hvor Fonden også er inde over ved 
politisk påvirkning. 

Der er arbejdes med et kommercielt perspektiv med udlejning til eksterne aktører (Forenet 
Kredit, Novo o.l). Her arbejdes der på, at flere haller bringes i spil (tennis og badminton) med 
afdækningsgulv, så belastningen ikke kun lægges på Multihallen. 

I ferieperioder er der kortere åbningstider. Derfor bedes klubber, der bliver berørt i deres 
træningstider tage kontakt til Pernille i receptionen, hvis det skaber problemer. 

4. 

Nikolai Stokholm fra Fonden 

Bestyrelsen arbejder på udvikling af visionsplanerne fra foråret, hvor der tænkes på udvikling. 

Følgende punkter er i proces: 

Skabe netværk på tværs mellem foreningerne (f.eks. fælles administration) 

Skabe miljø for både bredde og elite 

Stærke fællesskaber, hvor faciliteterne bruges optimalt af brugerne. 

Klubberne bliver derfor indkaldt til 3 workshops om disse emner i foråret 2025 



 

Under snakken mente padelklubben, at FU havde lovet tilbagemelding om fælles 
administration på et tidligere tidspunkt, men kun en enkelt havde vendt tilbage til 
styregruppen med deres ønsker til dette. 

 

Besvær med oprettelse af foreningskonti blev drøftet, og her meldte Sparekassen 
Sjælland/Fyn, at de har lavet en foreningspakke til foreninger. 

Politisk arbejder de store idrætsorganisationer med at gøre det nemmere at lave registreringer 
for de frivillige 

 

5. 

DGI præsenterede oplæg til aktivitet på tværs af alle idrætsgrene – Multisport. 

Der fremsendes materiale til alle klubber, og d. 16.1.25 bliver mulighederne præsenteret for 
alle foreninger i Sportsbyen. 

 

6.  

Valg til FU 

Christian Petersen udgår som fri repræsentant. Han afløses af Jacob Arneskov fra Holbæk 
Svømmeklub 

Ole Colberg udgår som repræsentant for indendørs idræt. Ingen emner meldte sig 

til posten, men der gøres en indsats for at finde en person inden næste FU-møde d. 7.1.25 

 

7. 

Tennis, padel og petanque har afholdt et fælles møde om antallet af bænkesæt i området 
samt deres manglende vedligeholdelse. Der er indsendt en anmodning til driftsafdelingen i 
Sportsbyen om dette. 

Thomas Nielsen ville følge op på status 

 

 

 



 

 

8. 

Evt. 

Padelklubben efterlyste nøgle til depotrum i ferieperioder.  

Bespisning ved interne foreningsarrangementer. Her arbejder FU på en fælles udmelding 
inden jul omkring dette, da reglerne hidtil har været lidt uklare. 

Frivillig fest for Sportsbyens klubber. Her ønskede styregruppen et muligt oplæg til økonomi 
for at undersøge mulighederne. 

Lyssyring på udendørs baner er under kommunens regi, men konvertering til automatisk 
anlæg er en bekostelig affære, så indtil videre foretages dette manuelt. 

Bent fra perledykkerne mente, at alle parter skulle gå hårdt til kommunen for at presse dem til 
handling. 

Der var også forslag om afholdelse af vælgermøde i Sportsbyen op til det kommende 
kommunalvalg i efteråret 2025 

 

 

  


